
Protokoll fört vid styrelsemöte, Sölvesborgs brukshundsklubb Möte nr 7
Datum:2024-11-11
Tid: 18.30
Plats: Klubbstugan

Närvarande: Ordförande Frida Elofsson
Vice ordförande Johanna Hedlund
Sekreterare Rebecka Nielsen
Kassör Anton Karlström
Ledamot Maria Nordstedt
Ledamot Jenny Hedlund
Ledamot Nellie Hansson
1:a suppleant Margareta Nilsson
2:a suppleant Marie Kinder Nilsson
adjungerad Tove L

Frånvarande:
Gunilla Ståål
Marita Jönsson
Nellie Hansson

§1 Mötets öppnande
Ordförande Frida Elofsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av justeringspersoner att jämte ordförande justera dagens protokoll
Margareta Nilsson valdes att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.

§ 3 Röstberättigade
Styrelsen röstberättigad, ej adjungerad

§ 4 Fastställande av dagordning.
Fastställs

§ 5 Föregående mötesprotokoll 2024-06-17 Avklarade: 5.1 5.2

3.1 Anton får i uppdrag att se över bredbandsavtal

3.5 Maria kollar upp projektansökan till dog parkour och sökbanor.

5.1 Rebecka får i uppdrag att skicka en påminnelse till distriktet. Avklarad

6.1 Styrelsen beslutar att Marita får åka på arrangörsutbildning i nose work i Göteborg. Avklarad
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6.2 Styrelsen beslutar att fira VM-ekipage Avklarad

§ 6 Inkommande post
Förfrågan om att arrangera rottweiler SM

§ 7 Utskickad post
Inget utskickat

§ 8 Sektorer och förtroendeposter
Inget behov i nuläget

§ 9 Rapporter

a. Ekonomi
Anton redogör för ekonomin.

b. Aktivitetssektorn
Halloweenrunda är genomförd
Nosaktivitet planerad 17/11
Trivselkväll den 14/12

c. Anläggning
Gräsklipparen är inlämnad på lagning.

d. Hundungdom
Anordnar gemensamma träningar i inomhushall med samåkning.

e. IT sektorn
Ingen info

f. Kökssektor
Kökssektorn önskar folk till att bemanna tävlingar.

7.1 Anton får i uppdrag i göra en lathund till kaffebryggaren

Kökssektorn är i behov av en ny sammankallande

g. Nose worksektor
Nosework festival genomförd 25-27/10-24

i. Rallylydnadssektor
Fredagstävling den 22/11
Klubbmästerskap 14/12-24
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j. Brukssektor
Sista tävlingarna för året är genomförda
Tävlingar är ansökta för 2025

k. RUS
Ett uppfödare MH är planerat i år den 23/11.

l. Tävlingssektor
Sektorn kommer snart att ha ett möte för att gå igenom nästa års tävlingar.

m. Tjänstehundssektor
Ingen info

n. Utbildningssektor
Allmänlydnad 1 och 2 och nosework är igång.
Kurs i rally med inriktning mot tävling.

GDPR
Ingen information

VU-rapporter

§ 10 Övriga frågor
Nästa styrelsemöte: 13/1 18.30 Marie fixar fika.
Årsmöte: 9/2-25 kl 17.00

7.2 Rebecka får i uppdrag att skicka ut kallelse till årsmöte

§ 11 Mötets avslutning
Frida Elofsson tackar för ett bra styrelsemöte och förklarar mötet avslutat.

Justeras

Ordförande Frida Elofsson Protokollsekreterare Rebecka Nielsen

Justeringsperson Margareta Nilsson
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